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PROTOKOLL ORDINARIE ÅRSSTÄMMA TORPA SKOG TOMTÄGAREFÖRENING 

EKONOMISK FÖRENING 

Datum: 13 maj 2023, kl.12:00-14:00 

Förening: Torpa Skog Tomtägareförening Ekonomisk Förening 

Org.nr.: 716416-3839 

Plats: Muskö Hembygdsgård, Muskö, Haninge kommun, Stockholms län 

 

 

1. Mötets öppnande 

Samfällighetens ordförande Christin Svensson hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat. 

 

2. Val av ordförande för mötet samt mötesordförandes val av protokollförare 

Mötet valde Meeri Wasberg till ordförande för mötet samt till protokollförare valdes 

Paola Zetterberg. 

 

3. Upprättande och godkännande av röstlängd 

Mötet godkände röstlängden med totalt 28 medlemmar representerade varav 6 via 

fullmakt. 

 

4. Val av två justerare tillika rösträknare 

Mötet valde Johan Andersson och Joachim Wolf att justera protokollet och att vara 

rösträknare. 

 

5. Prövande om stämman blivit behörigen sammankallad 

Mötet godkände att stämman har blivit behörigen sammankallad. 

 

6. Godkännande av dagordningen 

Mötet godkände dagordningen med en korrigering att punkten 12:1 i styrelsens 

förslag till mötet flyttas till punkt 14 på dagordningen. 

 

7. Styrelsens redovisning av verksamhetsåret 2022 samt förslag till disposition av 

årets resultat 

Meeri Wasberg, mötesordförande, läste upp verksamhetsberättelsen för 2022,med 

korrigering avseende resultatet, samt styrelsens förslag att resultatet, 45 696 kr, 

balanseras i ny räkning. Mötet godkände verksamhetsberättelsen. Mötet önskade en 

komplettering av informationen avseende gallring/parkavverkning på 

tomtföreningens mark. 

Göran Westberg, föreningens kassör, presenterade resultat- och balansräkning för 

2022. 
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8. Revisors berättelse 

Revisor Jan-Olov Wall läste upp revisionsberättelsen och tillstyrker att resultat- och 

balansräkning fastställs samt tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna 

räkenskapsåret 2022.  

Till protokollet tas också att revisorerna önskar en mer löpande dialog med styrelsen 

under året. 

 

9. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning samt hur resultatet enligt 

den fastställda balansräkningen ska disponeras 

Mötet beslutade att fastställa resultat- och balansräkning samt att resultatet 

balanseras i ny räkning. 

 

10. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter 

Mötet beslutade att ge styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2022. 

 

11. Stadgeenligt inkomna ärenden och motioner från medlemmarna 

Motion från Anita Lindberg angående att införskaffa en hjärtstartare i föreningen. 

Mötet beslutade att avslå motionen. 

 

Motion från Bill Lundgren angående andelsavgiften till Torpa Skogs Vägsamfällighet 

för Rum 4:1 där Nässelvikens brygga är belägen. Motionen avser att de medlemmar 

som har bryggplats i Nässelviken ska betala en andel av den aktuella andelsavgiften 

för Rum 4:1. Vid styrelsemöte den 15 januari 2022 tog styrelsen beslutet att 

tomtföreningen betalar andelsavgiften. Styrelsen var inte behörig att ta detta beslut 

utan frågan måste beslutas på årsstämman. 

Mötet beslutade att avslå motionen och tomtföreningen kommer därmed att betala 

andelsavgiften för Rum 4:1 i sin helhet. 

 

Motion från Bill Lundgren angående förbättrad ventilation i Torpastugan.  

Mötet beslutade att avslå motionen och ansåg att befintlig ventilation är tillräcklig. 

 

12. Styrelsens förslag för kommande verksamhetsår 

12:1 flyttas till punkt 14 på dagordningen. 

 

12:2 Mötet beslutade följande angående Nässelvikens brygga: 

Avgifter för båtplatser i Nässelviken 

a. Utsida stora bryggan  1.000 kr 

b. Insida stora bryggan  1.300 kr 

c. Lilla bryggan  1.300 kr 

Båtplatsinnehavare som ej deltar vid bomiläggning/upptagning vid Nässelvikens 

brygga debiteras med 300 kr per tillfälle (två tillfällen per år planeras). 

Samtliga innehavare av båtplats vid Nässelvikens brygga betalar båtplatsavgift.  

Till medlemmar i bryggkommittén utgår ett arvode på 999 kr/år som belastar 

bryggans konto. 
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Att årets överskott från verksamheten vid Nässelvikens brygga fonderas för 

kommande åtgärder med flytbryggan. 

Att utse Roland Svensson till sammankallande i Nässelvikens bryggkommitté. 

 

12:3 Mötet beslutade följande angående Notvarpets brygga: 

För information, avgifter för båtplatser vid Notvarpet beslutades vid arbetsdagen den 

6 maj till 400 kr. 

Att samtliga innehavare av båtplats vid Notvarpets brygga ska betala båtplatsavgift.  

Till ansvarig i bryggkommittén kommer det att utgå ett arvode på 999 kr/år som 

belastar bryggans konto. 

Att utse Andreas Swills till sammankallande i Notvarpets bryggkommitté. 

 

12:4 Mötet beslutade följande angående ersättning för aktivitet på Torpaängen 

Att medlem som klipper gräset på Torpaängen får ett presentkort på max 2000 kr 

samt ersättning för ev utlägg i relation till det utförda arbetet. 

 

12:5 Möte beslutade följande angående badflotte/brygga vid östra stranden i 

Torpasjön 

Ingen ny badflotte/brygga vid östra stranden. 

 

12:6 Mötet beslutade följande avseende jakt på Torpa Skogs markområde 

Att jakt får bedrivas på tomtföreningens markområde säsongen 2023/2024. 

Önskemål att styrelsen tar kontakt med ev jaktledare. 

 

12:7 Mötet beslutade följande avseende Torpa Skogs gemensamma pumphus och 

pumpar 

Avseende de elektriska pumparna på Nässelviksvägen och Besvärsvägen att dessa 

fortsatt hålls i drift och att vattenprover tas vartannat år. Pumpen på Pumpvägen tas 

ej åter i drift. 

Avseende de handdrivna pumparna att de inte underhålls och att inga vattenprover 

tas. Dessa ska förses med en skylt att vattnet inte är kontrollerat och därmed ej 

rekommenderas för dricksvatten. 

 

12:8 Mötet beslutade följande avseende gallring av skog på Torpa Skogs markområde 

Årsmötet 2022 beslutade om fortsatt gallring av skog i Viktoriaskogen och 

Djupdalsskogen. Uppskattad kostnad för Viktoriaskogen och Djupdalsskogen är 

100.500 kr. 

Att informationen till medlemmarna måste förbättras innan fortsatt arbete med 

gallring kan genomföras på Urvägsberget, Torpasjön norra och Grangränsskogen. 

Uppskattad kostnad för detta är 160.000 kr.  

Styrelsens ska säkerställa att dokument och information finns tillgängliga för 

medlemmarna. Styrelsen ska också kalla medlemmarna till en genomgång av de 

aktuella områdena innan gallring påbörjas. 

För information, start för gallring är framflyttad till augusti med anledning av att inga  
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transporter finns tillgänliga innan dess. 

 

13. Frågan om arvoden till styrelseledamöter, revisorer och valberedning 

Mötet beslutade avseende arvoden att de ska utgå enligt följande: 

 

Styrelseordförande  3500 kr (oförändrat) 

Kassör  3500 kr (oförändrat) 

Sekreterare  3500 kr (oförändrat) 

Ledamot/suppleant 2000 kr (höjt med 500 kr/person) 

   

Revisor  999 kr (oförändrat) 

Valberedning  999 kr (oförändrat) 

 

14. Medlemsavgift för det kommande verksamhetsåret 

Mötet beslutade att medlemsavgiften för 2023 är 900 kr samt att återbetalning vid 

deltagande på städdag ska vara 400 kr/fastighet. 

 

15. Beslut om antalet styrelseledamöter och styrelsesuppleanter som ska väljas 

Enligt stadgarna är det 7 ledamöter som ska väljas. 

 

16. Val av ordförande på ett år 

Valberedningen föreslog och mötet valde följande ordförande: 

 

Christin Svensson omval 1 år 

 

17. Val av övriga styrelseledamöter 

Valberedningen föreslog och mötet valde följande styrelseledamöter: 

 

Johan Andersson omval 2 år 

Janne Sund  omval 2 år 

 

Lennart Björkman  nyval 2 år 

Emma Sällylö  nyval 1 år 

 

Paola Zetterberg 1 år kvar 

Göran Westberg 1 år kvar 

 

18. Val av revisorer och revisorssuppleant 

Valberedningen föreslog och mötet valde följande revisorer och revisorssuppleant: 

  

Jan-Olov Wall omval 1 år 

Gunnel Forsberg nyval 1 år 

Jari Nurminen nyval 1 år (revisorssuppleant) 
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19. Val av valberedning 

Mötet valde Margareta Wiechel och Joachim Wolf till valberedning. Mötet gav 

valberedningen mandat att hitta ytterligare en intressent till valberedningen om de 

så önskar. 

 

20. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

21. Mötets avslutande 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

Ordförande    Protokollförare 

Meeri Wasberg   Paola Zetterberg 

 

 

 

Justerare    Justerare 

Johan Andersson   Joachim Wolf 

 


